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– Tisztelt Polgármester Úr! Szeretettel köszöntöm újságunk ol-
vasói nevében! Ismét eltelt egy év, hozott magával örömöket, 
fejlesztéseket, feladatokat, problémákat, terveket és elképze-
léseket, melyekről szeretnénk beszámolni. Ebben kérem az 
Ön segítségét.

– Én is szeretettel köszöntöm az olvasókat. Valóban úgy gondo-
lom, hogy sok-sok olyan esemény, fejlesztés történt az elmúlt 
évben városunkban, melyet az itt élők tapasztalhattak. 

– Az elmúlt évek újévi beszélgetéseiben mindig központi helyet 
foglaltak el városunk útjaira, az azok fejlesztésére vonatkozó 
kérdések, hiszen ez az itt élők legérzékenyebb pontja. Most 
sem lehet ez másként. Noha mindenki számára jól láthatóak 
az ezen a téren elért eredmények, én most mégis arra kérem 
Polgármester urat, foglalja össze a 2018-ban történt útfej-
lesztéseket!

– Elsőként szeretném említeni az, Önkormányzati tulajdonú 
belterületi utak szilárd burkolattal történő kiépítése Pest me-

gye területén - 2016” című NGM 
pályázati felhívást, melyen nyert 
Nagykáta Város Önkormány-
zata. Igényelt forrás: 147,5 mFt, 
ehhez 11,2 m Ft önerőt kellett 
biztosítanunk. A kivitelezés el-
készült, összesen 24 utca 5300 m 
került szilárd burkolattal törté-
nő ellátásra.

 Majd az 1818/2016 (XII. 22.) kor-
mányhatározat alapján Nagyká-
ta óvoda felújításra és bővítésre, 
valamint belterületi utak szilárd 
burkolattal történő kiépítésére 
400 millió forint célzott támogatást kapott. Ebből a vásárté-
ri óvoda felújítására, új szárny építésére 300 millió forintot 
fordíthattunk, míg belterületi utak aszfaltozására, felújítására  

ÚJÉVI BESZÉLGETÉS EREDMÉNYEKRŐL, TERVEKRŐL, 
ELKÉPZELÉSEKRŐL DORNER GÁBOR POLGÁRMESTER ÚRRAL
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100 millió forintot. Az utak aszfaltozása és a műszaki át-
adás-átvétel megtörtént. Összesen 9 utcát 2400 métert érintett 
az aszfaltozás.

 És még mindig az útépítésnél maradva, „Önkormányzati tu-
lajdonú belterületi utak szilárd burkolattal történő kiépítésére, 
felújítására Pest megye területén” 2018-as pályázaton 50,4 mFt 
támogatást nyert Nagykáta Város Önkormányzata. Ehhez 2,6 
mFt önerőt kell biztosítanunk, így a teljes projekt költség 53 
mFt. A képviselő-testület korábbi döntése alapján ez 4 utcát, 
1060 m aszfaltozást jelent. A kivitelezés az idén valósul meg.

 Ezzel együtt összesen az aszfaltos utcáink hossza 8700 méter-
rel nő, így útjaink 83%-a aszfalt burkolatú, 12%-a földút, 5%-a 
egyéb szerkezetű (zúzottkő).

– Az utak mellett a gyalogosok közlekedésének segítésére is tör-
téntek erőfeszítések.

– Így van. „Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések-
re” „Járdafelújítás Nagykáta város közigazgatási területén” 
címmel nyertünk pályázatot. Ennek keretében megtörtént 
a - Dózsa György út páros oldalán a LIDL Áruháztól a Baj-
csy-Zs. útig tartó járdaszakasz felújítása és a - Szent György 
Park járdaburkolatának felújítása. Az elnyert támogatás: 25,5 
mFt, melyhez 4,5 mFt önerőt kellett biztosítanunk.

– Másik sarkalatos kérdés olvasóink szerint, a Járási Szakor-
vosi Rendelőintézet. Az ünnepélyes alapkőletétel még tavaly 
megtörtént, hol tart most a dolog?

– A Járási Szakorvosi Rendelőintézet felújításával, bővítésével 
kapcsolatosan szeretném elmondani, hogy a felújításra, bő-
vítésre és az eszközök beszerzésére vonatkozó támogatási ké-
relmet benyújtottuk. Reményeink szerint az idei évben elkez-
dődhet a felújítás. Az EBP keretén belül eszköz beszerzésére a 
támogatási szerződést megkötöttük, ennek első részeként 44 
mFt támogatási összeg már a számlánkon van, az ehhez kap-
csolódó közbeszerzési eljárás előkészítése és kiírása pedig fo-
lyamatban.

– A tavalyi évben nagyon szép háziorvosi rendelővel gazdago-
dott városunk. Vannak-e tervek a folytatást illetően?

– Természetesen szeretnénk egyre jobb körülményeket bizto-
sítani a betegek és orvosaik számára, ezért „Önkormányzati 
tulajdonú egészségügyi alapellátást nyújtó intézmények fej-
lesztésének támogatása Pest megyében” Háziorvosi rendelő 
létesítése Nagykátán a Damjanich u. 6. szám alatti célra nyúj-
tottunk be pályázatot, melyre támogatást nyertünk 61,7 mFt 
értékben, ehhez 3,3 mFt önerőt kell biztosítanunk. Így a pro-
jekt összköltsége 65 mFt. A kiviteli tervek elkészültek, a közbe-
szerzési eljárás lefolytatása után kezdődhet a kivitelezés. 

– Az egészséghez, az egészségügyhöz feltétlenül hozzátartozik a 
betegség megelőzés is. Tudott-e városunk az elmúlt évben ten-
ni valamit, amivel hozzájárulhatott lakóinak egészségesebb 
életmódjához?

– Próbáltunk ezen a téren is hatékonyak lenni, hiszen valameny-
nyien tisztában vagyunk ennek fontosságával. Sikeres pályá-
zatot nyújtottunk be a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumhoz 
Sportpark létesítése Nagykátán címmel. A víztorony melletti 
sportpályán a kivitelezés 2017-ben megtörtént, ezt azóta már 
rengetegen használják, 2018-ban pedig a Városi Sportpályán 
létesült új C típusú sportpark. 

 Itt szeretném megemlíteni, hogy indultunk a Magyar Labda-
rúgó Szövetség defibrillátor pályázatán. Pályázatunkat támo-
gatták, így a Sportcsarnokba a defibrillátor készülék beszerzé-
se megtörtént.

– A város intézményei is igen szépen fejlődtek az elmúlt évben. 
A vásártéri óvoda felújításának, bővítésének kivitelezési 
munkái is befejeződtek, januártól birtokba vehették a gyer-
mekek. De mi a helyzet a Bölcsődével?

– Végre eredményekről tudok beszámolni ezen a téren is. Amint 
azt tudják, Bölcsőde építésre 397 mFt támogatást nyertünk 
2017-ben. Elkészültek az engedélyes tervek, megkaptuk az épí-
tési engedélyt. 2016-ban került benyújtásra a pályázat, azóta 
több mint 30 %-kal emelkedtek az építőanyag és a munkadíjak 
árai. Sajnos az eredeti tervek alapján jóval túlléptük volna a 
támogatási összeget, ezért úgy döntöttünk, hogy átterveztet-
jük az épületet úgy, hogy beleférjünk a támogatási keretbe. A 
módosított építési engedélyt megkaptuk, a kiviteli tervek is 
elkészültek, megtörtént a közbeszerzési eljárás, a nyertessel 
megkötöttük a szerződést és átadtuk a munkaterületet múlt 
hét csütörtökön. A vállalkozó felvonult, elkezdődött a kivite-
lezés, melyet nyár végére be kell fejezni. A kivitelezéshez 35 
mFt-ot kell Városunknak biztosítani.

– Nagykáta Város Önkormányzata elmondható, hogy igen jó 
kapcsolatokat ápol a történelmi egyházakkal, illetve azok 
városunkban jelenlévő képviselőivel.

– Ez így van. Nem csak azokat a szellemi és erkölcsi értékeket 
tartom én magam is személyesen fontosnak, melyeket tanítá-
sukkal képviselnek, hanem azokat a kulturális és tárgyi érté-
keket is, melyeket az évszázadok folyamán megőriztek. Köte-
lességemnek tartom, hogy mindezek további megőrzéséhez 
lehetőségeink szerint mi is hozzájáruljunk.

 Nagyon látványosak azok a munkálatok melyekkel megkezdő-
dött a Római Katolikus Templom felújítása mintegy 90 millió 
forint értékben, a melynek elkészültét április végére várjuk. Itt 
fontosnak tartom elmondani, hogy pályázatunk sikerét nagy-
ban támogatta Balog Zoltán miniszter úr is. Ugyancsak sike-
res pályázatot nyújtottunk be az István király úton lévő lezárt 
izraelita köztemető kerítésének építésére, melyre 7 millió Ft 
támogatást kaptunk. 

– Valószínűleg egyetért velem Polgármester úr abban, hogy egy 
város lakóinak „jól léte” nagyban függ azoktól a lehetőségek-
től is, melyet a kulturális élet területén tudunk biztosítani 
számukra.

– Ez így van. Remélem, az elmúlt évek megmutatták, mennyire 
fontos ez a terület is a képviselő-testület számára. Megragad-
tunk minden olyan támogatási lehetőséget, mellyel segítséget 
nyújthattunk kulturális események szervezéséhez, támogat-
tuk a civil szervezetek működését, és igen nagy hangsúlyt fek-
tettünk hagyományaink megőrzésére, vagy éppen új hagyo-
mányok megteremtésére.

 A Városi Kórus Hagyományőrző egyenruhájának beszerzé-
sére nyújtottunk be pályázatot, melyre 1 millió Ft támogatást 
kaptunk.

 Ünnepi programsorozat megvalósítására a Tápiómente Tánc-
együttes fennállásának 50. évfordulója alkalmából célra 
nyújtottunk be pályázatot a Nemzeti Kulturális Alap terhére 
biztosított támogatásra 1.500.000,- Ft értékben, melyet meg-
nyertünk.

 „Kulturális intézmények a köznevelés eredményességéért Kul-
túra és közművelődés Nagykátán” címmel 2017-ben benyúj-
tott pályázaton 25 millió támogatást nyertünk. A pályázat 
célja többek között 6 oktatási-nevelési intézmény együttmű-
ködésének erősítése (Nk.V.N.Óvoda, Imre Sándor Ált. Iskola 
Szentlőrinckáta, Mátray G. Ált. Iskola, Váci M. Katolikus Ált. 
Iskola, Damjanich J. Gimnázium és Mezőgazdasági Szakkép-
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ző Iskola, Ceglédi Erkel Ferenc Alapfokú Művészeti Iskola 
Liszt Ferenc Nagykátai Tagintézménye), mely szakkörök, ver-
senyek, kulturális órák, táborok szervezése révén valósul meg.

– Az eddig elhangzottak is tartalmaztak már jövőben megva-
lósuló lehetőségeket. Ezek szerint nem alaptalanul beszélget-
hetünk további tervekről, elképzelésekről. 

– Semmiképpen sem alaptalanul, hiszen számos olyan tervünk 
van, amely már szinte megvalósulási fázisba léphet. 

– Mondana ezek közül néhányat?
– „Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések” támoga-

tására 2018-ban is nyújtottunk be pályázatot, mégpedig a Liszt 
Ferenc utca burkolatának felújítására. A projekt elszámolható 
költsége: 26 mFt. Igényelt forrás: 19,5 mFt. Saját forrás mér-
téke: 6,5 mFt A pályázatot megnyertük, az idei évben a kivi-
telezés meg fog valósulni.  A hazai hulladékgazdálkodással és 
szelektív hulladékgyűjtéssel kapcsolatos lakossági szemlélet-
formálásra fordítható támogatásra nyújtottunk be pályázatot 
melyet szintén támogatásra ítéltek 2,4 mFt értékben. 

 Külterületi helyi közutak fejlesztésére benyújtott pályázaton 
támogatást nyertünk a Határ út külterületi szakaszainak fel-
újítására, aszfaltozására, valamint a Rizling utca egyéb szerke-
zetű stabilizációjára. 100 mFt a támogatás, melyhez az önerő: 
11,1 mFt, a projekt összköltsége: 111,1 mFt.

 Pályázatot nyújtottunk be Egreskáta és Alsó- valamint Felső-
feketeerdő autóbusz-megállóhelyeinek felújítása (6 db buszvá-
ró), valamint játszótér kialakítására Erdőszőlőn célokkal. A 
pályázat elbírálása folyamatban van, bízunk a támogatásban. 
A projekt összköltsége: 13,6 mFt. Igényelt forrás: 11,6 mFt. Sa-
ját forrás mértéke: 2 m79 Ft.

 Pályázatot nyújtottunk be „Kerékpárutak létesítésének, felújí-
tásának és korszerűsítésének támogatása Pest megye területén” 
című kiírásra. A pályázat célja: - kerékpárút létesítése a Dózsa 
György úton meglévő kerékpárút folytatásaként az Ady Endre 
úton a Lovas utcáig, - a Dózsa György úton a meglévő aszfalt 
burkolatú kerékpárút felújítása a temetőig - a vasúti átjárótól 
a Clarionig tartó kerékpárút felújítása. A projekt elszámolha-
tó költsége: 184,8 mFt. Igényelt forrás: 175,6 mFt. Saját forrás 
mértéke: 9.2 mFt. A pályázat elbírálása folyamatban van.

 „Települések felszíni csapadékvíz-elvezető létesítményeinek 
fejlesztése, a települési vízgazdálkodás korszerűsítésének tá-
mogatása Pest megye területén” című pályázaton való indu-
lásról döntött a kt.: A pályázatot benyújtottuk. A támogatás 
maximális mértéke függ a pályázó egy lakosra jutó adóerő-ké-
pességétől. Nagykáta támogatási intenzitása az önkormányzat 
adóerő képessége alapján 95%, melynek értelmében 5% ön-
részt kell vállalni. A Cigányvíz, a Breki tó és a Téglagyári gö-
dör területének rekultivációja, rendezése a csapadékvíz-gyűjtő 
területhez közvetlenül kapcsolódó árkok felújítása valósulna 
meg a pályázat keretében. Az erre vonatkozó tervek a képvise-
lő-testület korábbi döntése alapján már elkészültek. A tervezői 
költségbecslés alapján összesen 238.894.258,- Ft-ba kerülne a 
kivitelezés, melyhez az 5% önerő 11.944.713,- Ft.

 Az Innovációs és Technológiai Minisztérium, az Országos  
Hulladékgazdálkodási Terv céljainak megvalósítása érdekében 
nyilvános pályázati felhívást tett közzé önkormányzatok szá-
mára. A támogatás célja: a közterületen fellelhető illegálisan 
lerakott, elhagyott hulladék felszámolásának (elszállításának 
és kezelésének) elősegítése. A támogatás maximális intenzitá-
sa 100%, az egy pályázattal elnyerhető támogatás összege lega-
lább 500.000,- Ft,  legfeljebb 3.000.000,- Ft. A kt. döntött arról, 
hogy ezen pályázaton is részt kíván venni.

– Azt gondolom, fontos néhány szót ejtenünk a Városgazdálko-
dás működéséről és lehetőségeiről is.

– Ez így van, hiszen rengeteget tesznek hozzá a terveink meg-
valósulásához. Közmunkaprogramra az idei évben is pályázik 
VGSz-ünk. 2018-ban négy program keretén belül 45 fő foglal-
koztatására került sor. Márciusban két startmunka program 
indítását hagyta jóvá a testület.

 15 fővel a mezőgazdasági programot, amely keretén belül 
zöldség-gyümölcs és virágtermesztési feladatokat látnának el. 
A program keretében termesztenék meg a városba kiültetésre 
kerülő virágokat és a Szent György Park füvesítése valósulna 
meg. 

 Helyi sajátosságra épülő program keretében 6 főt alkalmazná-
nak tovább. A program keretében 5 buszvárót gyártanának és 
helyeznének ki, valamint az óvoda II. telephelyén parkolót, ka-
pubeállót létesítenének. A beton virágládák gyártását is foly-
tatják. 

– Rengeteg szám elhangzott az előzőekben, lehetne egy gyors 
összegzést tenni?

– Összességében a 2018-ban megvalósult és folyamatban lévő 
elnyert pályázatainkra (a szakorvosi rendelő felújítását, bőví-
tését, eszközbeszerzését nem beleszámítva) 1,4 milliárd forint 
támogatást kaptunk, melyhez a Városnak 77 mFt-ot kellett 
önerőként hozzáadnia.

– Öröm hallani mindezt, mert ez által bizonyosak lehetünk ab-
ban, hogy a képviselő-testület tagjai valóban fontosnak tart-
ják munkájukat, s tudják, hogy vállalt feladataikat a legjobb 
tudásuk szerint teljesíteniük kell. Mint azt mindenki tudja, 
jövő ősszel önkormányzati választások lesznek. Hallhatunk 
erről is?

– Szeretném tájékoztatni az olvasókat arról, hogy amennyiben 
megkapjuk Nagykáta Város lakosságától a bizalmat, készen 
állunk az elkezdett munka folytatására. Ahogyan eddig, a jö-
vőben is megteszünk mindent Nagykátáért. Feladatunk van 
még bőven: földutak aszfaltozása, közvilágítás korszerűsítése, 
bővítése, meglévő, rossz állapotban lévő aszfaltozott utak fel-
újítása, gyalogátkelő helyek biztonságosabbá tétele, forgalom-
lassító elemek elhelyezése, temetőben járdaépítés, közvilágítás 
kiépítése, kápolna felújítása, piac területén kerítés rendbeté-
tele, strand fejlesztése, kamerarendszer bővítése, külterületek 
fokozottabb ellenőrzése és még sorolhatnám. Természetesen 
ezeket önerőből megvalósítani nem tudjuk, a megfelelő pá-
lyázatok kiírása szükséges hozzá, valamint nem utolsó sorban 
az, hogy jó pályázatot nyújtsunk be, amit támogatásra érde-
mesnek ítélnek. Ehhez azonban szükségünk van segítségre is, 
éppen ezért fontosnak tartom, hogy megköszönjük térségünk 
országgyűlési képviselőjének hathatós segítségét, melyet a pá-
lyázati elképzeléseink támogatásában eddig is nyújtott. Czer-
ván György folyamatosan támogatja a térséget, talán elmond-
hatjuk azt is, hogy Nagykátát különösen.

 Az újság adta lehetőséget is kihasználva szeretném kiemelni 
közvetlen kollégáimnak Agócs Pál és Tóth István alpolgár-
mester uraknak, a Képviselő-testületnek valamint a Polgár-
mesteri Hivatal dolgozóinak munkáját is. Külön köszönöm 
Karsainé Magyar Ildikó jegyzőasszony fáradhatatlanságát, 
akinek tudására, szakmaiságára valamennyien számíthatunk!

– Én pedig szerkesztőségünk nevében kívánok Önnek, Önöknek 
nagyon jó egészséget, kitartást és lelkesedést az előttünk álló 
feladatokhoz! Köszönöm a beszélgetést!

 Juhosné Révész Erzsébet
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TISZTELT OLVASÓK!
Amint arról Önök már több fórumon is értesülhettek, városunk ebben az évben ünnepeli 

fennállásának 800. évfordulóját. Ebből az alkalomból sorozatot indítunk, melyben szeret-
nénk megismertetni olvasóinkat Nagykáta történetével. A cikk-sorozatot Kucza Péter tollá-
ból olvashatják, akinek következő könyve az ünnepi alkalomból 2019 augusztusában jelenik 
meg.

Valószínű, hogy sokan csodálkozva ol-
vassák ezeket a sorokat, hiszen nem olyan 
régen ünnepeltük településünk 775. év-
fordulóját és azóta csupán huszonhárom 
év telt el.

 Most mindenki magyarázatot vár, 
hogy miért ez a változás? Szépszámban 
vannak azok, akik érdeklődnek telepü-
lésünk története, illetve helytörténete 
iránt, kutatják múltunk fellelhető írásos 
emlékeit. Ma már az internet is számos 
lehetőséget nyújt erre. Éppen ebből adó-
dóan több kérdés is felmerül. Ilyen példá-
ul az első írásos emlékünkre vonatkozó 
évszám. Szinte minden egyházi és világi 
forrás az 1219-es évet jelöli meg, de egy 
esetben felbukkant a lehetséges 1221. Vá-
rosunk eddig az utóbbit fogadta el. 1219 
vagy 1221? Nem nagy különbség, ám 
fontossá válik, ha egy szakdolgozat, vagy 
egyéb tanulmány megírása esetén merül 
fel a kérdés, hogy melyik évszámot fogad-
juk el. Többen megkerestek ez ügyben. 
Minden esetben az volt a válaszom, hogy 
számomra az 1219 a meggyőzőbb. Ahhoz, 
hogy ezt érvekkel alátámasszam, egy-két 
évtizedet vissza kell mennem az időben.

 Nagyon korán kezdett érdekelni szü-
lőhelyem múltja. Gyermekként nem sok 
lehetőségem adódott, hogy kíváncsisá-
gomat kielégítsem, mert helyben nagyon 
kevés idevonatkozó könyvet és doku-
mentumot találtam. Felnőtt koromra 
is megmaradt ez a szenvedélyem. 1972. 
Számomra egy igen fontos dátum. Ekkor 
léptem át egy budapesti antikvárium kü-
szöbét. Magával ragadott és elvarázsolt az 
a légkör, ami ott fogadott. Kézben tart-
hattam az addig csak hallásból ismert 
ifjúsági, szépirodalmi, ismeretterjesztő 
és elsősorban helytörténeti kiadványokat. 
Az idő múlásával több antikváriumban 
is segítőkész barátokra találtam. Nekik 
köszönhetően évről évre gyarapodott a 
gyűjteményem. Minden olyan könyvet, 
okiratot, oklevelet félretettek számomra, 
amiről azt feltételezték, hogy segítséget 
nyújthatnak a helytörténeti kutatásaim-
hoz. Ez akkor sem változott, amikor kül-

földön éltem. Így szinte elérhetetlennek 
tűnő forrásokhoz is hozzájutottam. 

 Nem kívánom az összes 1945 előtti, ide-
vonatkozó forrásmunkát felsorolni, hiszen 
mint említettem mindenhol az 1219 olvas-
ható és forrásként minden esetben az 1550-
ben íródott és 1903-ban faksimile (reprint) 
kiadásban megjelent Váradi Regestrum 
van megjelölve. Ezt a munkát tekinti min-
den település iránymutatónak. Természete-
sen az ebben foglaltak megítélésében, mint 
minden másban is, lehetnek nézetkülönb-
ségek. Mielőtt rátérnék a Regestrumban 
írottakra, nézzünk meg egy-két példát.

Chobot: A Váci Egyházmegye történeti 
névtára. Vácz, 1915. 262- 264. oldal. 

„Nagykáta. Valószínűleg a Kátai nem-
zetség hét községe közül a legnagyobb és 
a család székhelye volt, melyet akkor egy-
szerűen Kátának neveztek. Már 1219-ben 
előfordul Laurentius de villa Kátay, tehát 
akkor falu volt.”

Forrásként a „Regestrum Varad Nro 
227.” számú jegyzőkönyvére hivatkozik. 
(A 227-es szám kulcsfontosságú a törté-
netben.) Miként fordulhatott elő, hogy 
minden kutató, aki korábban a könyv 
értelmezésével foglalkozott, egyforma 

Ö
nk

or
m

án
yz

at
 o

ld
al

a

BEVEZETŐ 
NAGYKÁTA 800 ÉVES – Részlet a készülő NAGYKÁTA ANNO III. című könyvből



6

véleményen volt abban, hogy a 227-es írat 
1219-ből származik? Nem gondolom és 
nem is feltételezem, hogy ismert történé-
szek, helytörténet kutatók az első, talán 
rosszul megítélt évszámot folyamatosan 
csak átvették és maguk nem jártak utá-
na. Amennyiben ez így lett volna, akkor 
forrásként X vagy Y munkájaként jelölték 
volna meg. De ez nem így történt. Minden 
esetben a Regestrum a kiinduló pont. 

 Dr. Borovszky Samu: Pest-Pilis-Solt-
Kiskun vármegye I. kötet 97-98 oldal. Bu-
dapest, 1910.

„Nagykáta. A Káta nemzetség ősi birtoka. 
E nemzetség őse a Zagyvától egészen a Tápióig 
terjedő oly nagy területet foglalt el, hogy azon 
később hét jókora terjedelmű község: Nagy-
káta, Szentmártonkáta, Egreskáta, Szentta-
máskáta, Boldogasszonykáta, Csekekáta és 
Szentlőrinczkáta alakult. E nemzetség több 
sarja, mint Absolon 1219-ben, Demeter ispán 
1226-ban, István és Bertalan 1270-1288-ban 
mind Kátán voltak birtokosok” 

 Sajnos több helyen olvasható, hogy 
Nagykáta és Csekekáta két különböző 
település, de valójában Cseke(káta) Nagy-
káta korai elnevezése. 

 Érdemes viszont megfigyelni, hogy fel-
tűnik Absolon neve, aki 1219-ben (valójá-
ban 1220-ban) már itt volt birtokos, tehát 
a falu már létezett. 

Olvassunk bele egy 1945 utáni megje-
lent, igen jelentős helytörténeti munkába, 
a Magyar Tudományos Akadémia által 
összeállított és kiadott Pest megye mű-
emlékeit bemutató kiadványba. Megjelent 
Budapesten, 1958-ban. A Nagykátáról 
szóló írást az I. kötet, 514-520. oldalán ta-
láljuk. 

„Nagykáta. Története: Késővaskori te-
lep ismeretes az Erek-köz dűlőből. Első 
előfordulása: 1219. Katha néven (Váradi 
Regestrum 220).”

A Pest megyei Levéltár gondozásában 
megjelent Bakács István könyve: Iratok 
Pest megye történetéhez 1002-1437. Buda-
pest, 1982. A Nagykátára vonatkozó rész a 
32. oldalon olvasható. 

 „1221 (A váradi káptalan bizonyítja), 
hogy Katay falubeli Lőrinc, aki 30 márka 
ügyében Dengelegi Dániellel és Lőrinccel 
pereskedett, Váradon emberével vitette a 
tüzesvasat, s a próbát kiállta.”

Elérkeztünk tehát ahhoz az íráshoz, 
amelyben először találkozunk az 1221-es 
évszámmal. A szerző ugyan csak a Re-
gestrumot tekinti forrásnak, egyéb ma-
gyarázatot nem fűz hozzá. 

 Az ember egy kicsit elbizonytalanodik, 
hogy most mitévő legyen. Újra elővettem 
a Váradi Regestrumot és kezdtem ismét 
tüzetesen átnézni. Ez egy igen lassú, hosz-
szantartó folyamat volt. Időközben meg-

jelent egy újabb tanulmány, amely elosz-
latta kételyeimet.

1997-ben jelent meg a „Váci Egyházme-
gye történeti földrajza” című könyv, mely-
nek szerzője dr. Varga Lajos, pápai káplán, 
c. apát, megbízott irodaigazgató. Mun-
kájához felhasználta az Egyházmegyei 
Könyvtár tulajdonában lévő kéziratokat, 
feldolgozta továbbá az újabb adatokat is. 
Lássuk hát hogyan vélekedik a Nagykátát 
bemutató első soraiban!

 „A XII. században feltűnt Káta nem-
zetség ősi fészke, amely oklevélben először 
1219-ben fordul elő „villa Kátay néven.”

Forrásként megjelöli a Váradi Regestru-
mot és az előbb említett Bakács István 
munkáját. Ez azt bizonyítja, hogy ismeri 
annak tartalmát, de nem fogadja el az ab-
ban szereplő 1221-es évszámot és írásában 
továbbra is ragaszkodott az 1219-hez. 

(A Váci Egyházmegye honlapján ma is 
az 1219 olvasható).

Mivel nem tudtam megfejteni, hogy mi 
okozza az eltérő véleményeket Rada Ist-
vánnal közösen a Magyar Tudományos 
Akadámiához fordultunk, hogy foglal-
janak állást. A válaszban három védhető 
évszám is szerepelt. 1219, 1220 és 1221. Az 

utolsót kizártam, hisz ez a vitatott, így a 
másik kettőre összpontosítottam. Mivel 
az 1220 a Káta nemzetséghez köthető a 
korábban említett Absolon révén és nem a 
településhez, így maradt az 1219.

„1219-ben említik első alkalommal Cse-
ke falut, mely 1370-től Csekekáta (vagy 
Csekekátája) néven is előfordul, s egykori 
területe ma Nagykáta része;

A mai Nagykáta „első említése”-ként 
1219 védhető, hiszen az 1219-ben feltűnő 
egykori Cseke(káta) ma Nagykáta része, 
illetve a Káta nemzetség és Káta falu (vagy 
vidék) nyilvánvalóan kölcsönösen feltétele-
zik egymás létét.

Az említett adat a Váradi Regestrumban 
található, a klasszikus Karácsonyi-Bo-
rovszky-féle kiadásban a 233 – 234. olda-
lon, a 217. (4.) sz. alatt.”

Ezek alapján elmondhatjuk, hogy van 
egy mindenki által elfogadott első emlí-
tés, az 1219.

Bármelyik évszámot is fogadja el a vá-
ros vezetése, mindegyik dátum arra utal, 
hogy városunk nem csak az említett évek-
ben, hanem már korábban is lakott volt.

 Kucza Péter
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A VÁLLALKOZÁSOKRA VONATKOZÓ 
KAPCSOLATTARTÁSI SZABÁLYOK

2019. január 1-jétöl a vállalkozások kizárólag cégkapun 
keresztül elektronikusan intézhetik önkormányzati ha-
táskörbe tartozó adóügyeiket.  A cégkapu alkalmazható 
többek között az önkormányzati adóhatósággal való elekt-
ronikus kapcsolattartásra, a bevallások, bejelentések, ké-
relmek beküldésére, hivatalos dokumentumok letöltésére 
Az önkormányzati adóhatóság küldeményeit ugyancsak 
cégkapun át küldi az érintetteknek. A cégkapu felépítése 
megegyezik a már megszokott ügyfélkapu felépítésével. A 
dokumentum feltöltése, letöltése és tartós tárba helyezése 
azonos elv alapján működik.

A cégkapun kezelhetők a hozzáférési jogosultságok 
és elvégezhetők az egyes, cégkapu használatához 
kapcsolódó beállítások. A cégkapus kommunikáció teljes 
egészében kiváltja a hagyományos papír alapú levelezést. 
A vállalkozásoknak a cégkapu használatához csupán 
regisztrálniuk kell, amit a szervezet képviseletére jogosult 
természetes személy kezdeményezhet. A regisztrációval 
kapcsolatos tájékoztató a  https:///tarhely.gov.hu/ckp-
regisztracio/tajekoztato.html oldalon érhető el.

AZ EGYÉNI VÁLLALKOZÓKRA 
VONATKOZÓ SPECIÁLIS 
KAPCSOLATTARTÁSI SZABÁLYOK

Az elektronikus ügyintézés és a bizalmi szolgáltatások 
általános szabályairól szóló 2015. évi CCXXII. törvény (to-
vábbiakban: E-ügyintézési tv.). 9.§ (1) bekezdés a) pontja 
alapján elektronikus ügyintézésre köteles az egyéni vállal-
kozó. Az egyéni vállalkozók esetében az ügyfélkapu, azaz 

a Központi Ügyfél-regisztrációs Nyilvántartáshoz kap-
csolódó tárhely szolgál az elektronikus kommunikációra. 
Mindehhez csak ügyfélkapus regisztrációra vagy tárhely-
szolgáltatást is magában foglaló e-személyi igazolvány-
ra van szükség. A regisztrációval kapcsolatos tájékoztató 
a https:/ugyfelkapu.gov.hu/regisztracio#ancor oldalon ér-
hető el.

2019. január l-jétől az adóigazgatási rendtartásról szóló 
2017. évi CLI. törvény 36. § (6) bekezdése alapján az adóha-
tóság akkor is elektronikus úton tart kapcsolatot az egyéni 
vállalkozóval, ha az nem egyéni vállalkozói tevékenységé-
vel összefüggésben jár el, azaz például a gépjárműadójával, 
építményadójával kapcsolatosan vagy fizetési könnyítésre 
irányuló kérelme ügyében.

2019. január 1-jét követően az önkormányzati adóható-
ság előtt indult adóügyekben az adózók tárhelyein - cég-
kapu, ügyfélkapu (KÜNY tárhely) - történik a kapcsolat-
tartás, ezért kérjük, hogy azt hozzák létre, és folyamatosan 
kövessék nyomon elektronikus levelezésüket, elektronikus 
tárhelyeiket.

Felhívjuk figyelmüket, hogy az E-ügyintézési tv. 9. § (5) 
bekezdés szerint, ha jogszabály egy nyilatkozat megtétele 
vonatkozásában az elektronikus kapcsolattartást - vagy az 
elektronikus kapcsolattartás módját - kötelezővé teszi, az 
e követelménynek meg nem felelő nyilatkozat - főszabály 
szerint - hatálytalan.  Tájékoztatjuk adózóinkat, hogy  az 
egyszerű e-mail vagy ahhoz képként csatolt fájl az elekt-
ronikus ügyintézés szabályainak nem felel meg, az sem 
az adóhatóság, sem az adózó részéről joghatás kiváltására 
nem alkalmas.

Együttműködésüket köszönjük.
Karsainé Magyar Ildikó jegyző

TISZTELT ÜGYFELEINK!
Tájékoztatjuk Önöket, hogy nagykátai  

EGÉSZSÉGBIZTOSÍTÁSI ÜGYFÉLSZOLGÁLATUNK 
 (Dózsa György út 2.) 

2019. január 21. és  március 31. között zárva tart.
A kérelmek ezen időtartam alatt bármely kormányablakban leadhatók.

A Nagykátai Kormányablak címe: Nagykáta, Dózsa György út 3.
A legközelebbi egészségbiztosítási ügyfélszolgálat címe: 

2700 Cegléd, Rákóczi út 14.
Telefon: + 36 (53) 505-200 Levelezési cím: 2701 Cegléd, Pf. 88.  

Fax: + 36 (53) 310-076 )  
E-mail: cegled.egeszsegbiztositas@ebf.bfkh.gov.hu

Szíves megértésüket köszönjük!
 

Horváth Tibor főosztályvezető
Budapest Főváros Kormányhivatala

Egészségbiztosítási Hatósági Főosztály

KÖSZÖNET!
Ezúton szeretnénk 

köszönetet mondani 
KISS ZSOLTNAK az 

önkormányzat számára 
felajánlott 110 rekesz 

almáért, melyet a 
nagykátai gyerekeknek 
az intézményekben  a 

tízóraik és az uzsonnák 
mellé kiosztottunk. 

Nagykáta Város 
Önkormányzata

Tájékoztató az adóügyek elektronikus ügyintézésének 2019. évi változásairól
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2019. január 18-án különleges kiállítás megnyitására került sor a Magyar Kultúra Napja alkalmából városunk 
helytörténeti gyűjteményében. A tárlat Magó János aranykoszorús kádármester munkásságát, mesterségének esz-
közeit, hivatásának legfontosabb eredményeit hivatott bemutatni.

Az alábbiakban részleteket olvashatnak Dorner Gábor polgármester úr 
megnyitó beszédéből:

TISZTELT EGYBEGYŰLTEK! KEDVES JÁNOS ÉS MARIKA!
„…Ez a kiállítás nem csupán azért 

fontos számomra, mert egy szinte ki-
haló félben lévő szakmát ismerhetünk 
meg, hanem azért is, mert egy olyan 
ember életébe nyerhetünk bepillan-
tást, akinek nevét talán nem túlzok, 
város-szerte ismerik, magát, mint 
embert becsülik és szeretik, s akit jó-
magam is kedves barátomnak mond-
hatok.

…Az általános iskola elvégzése 
után 1965. július 25-én szegődött el 
ipari tanulónak azaz, ahogyan akkor 
még nevezték „ inasnak”. A helybeli 
kádár mesternél, Bakondi Endre bá-
csinál töltötte a gyakorlati, szakmai 
munka idejét.

Az elméleti oktatás ez idő alatt a 
nagykátai 223-as számú Ipari Szak-
munkás Képző iskolában volt 3 évig.

1968. július végén kapott szakmun-
kás bizonyítványt, s a kemény inas 
évek ideje alatt szigorú, de végtelenül 
pontos és becsületes mestere megtaní-
totta a szakma minden csínja-bínjára. 
Már itt készítettek különféle edénye-
ket, kádakat, boros és pálinkás hordó-
kat többféle méretben, nagyságban 1 
literestől az 5000 literesig, kerek ovál, 
vagy éppen tojás ovál formában.

Szakmunkás vizsga bizonyítvány 
megszerzése után, mint kádár segéd 

dolgozott tovább a tanító mesterénél, 
egészen a katonai bevonulásáig.

A katonaság letöltése után, mely 
akkor még 2 év volt, a budapesti

konzervgyárban helyezkedett el, 
mint kádár szakmunkás.

Leendő feleségével, Marikával itt 
ismerkedett meg. Két év ismeretség, 
udvarlás után házasodtak össze 1975-
ben. Ennek ma már 44 éve. És itt most 
muszáj néhány pillanatra megáll-
nunk, hiszen valljuk meg őszintén, 44 
együtt töltött évet nem lehet két mon-
datban lerendezni. Aki Janit ismeri, 
az pontosan tudja, hogy Marikával 
elválaszthatatlanok egymástól, s őket 
az ember valahogyan mindig együtt 
képzeli el. Nem egyszerűen férj és 
feleség ők, hanem olyan társak, akik 
életük minden helyzetében együtt 
dolgoztak a feladataik megoldásán és 
mindig tudták, hogy számíthatnak 
egymásra.

Két fiuk született 1978-ban János, 
majd 1984-ben Tamás.

Édesapjuk büszkeségére általános 
iskolai tanulmányaik elvégzése után 
ők is fás szakmát választottak, János 
kádár, Tamás asztalos lett.

Mestervizsgájának megszerzé-
se óta, mint kisiparos kádármester 
dolgozik. Kezdetben javításokkal 

foglalkozott, de az igazi örömet az 
első önálló munkák elkészítése je-
lentette, hiszen ez volt a valódi alko-
tó munka.

Különböző formájú és nagyságú 
hordók, a 3 literestől egészen az 5000 
literes monstrumokig, hordók, kádak, 
és sok más kádáripari termék, de kü-
lönleges italtartók, sőt egészen mo-
dern jakuzzi-kádak fémjelzik Magó 
János kádár-műhelyét. 

…1998 egy újabb nevezetes dátum 
a szakmai sikerekben. Ekkor készült el 
ugyanis egy különleges egyedi munka 
Káplár Béla vezetésével, az 1948-as 
hatfontos korhű ágyú fa-szerkezete, 
mely azóta Nagykáta egyik jelképévé 
vált.

Mindezen tevékenységek elisme-
réseként a szakma Magó János ötven 
évét, melyben kádármesterként alko-
tott, az aranykoszorús mester kitünte-
tő címmel ismerte el 2017-ben.

Ez tehát Magó János kádármester. 
És most következzen Magó János 

a tősgyökeres nagykátai, az igazi lo-
kálpatriota, aki köztünk él és aki-
nek mindennapjait egy cél hatja át, 
az hogy hogyan tudna embertársa-
inak, városának segíteni. Nem igen 
hiszem, hogy lett volna az elmúlt 
években olyan nagykátai rendezvény, 
ahol Jani ne nyújtott volna segítséget 
kedves feleségével, Marikával együtt, 
s ugyanakkor számos társadalmi 
tisztség viselője is. Példának okáért a 
Vám Jövedéki és Szolgáltató Szövet-
ség tiszteletbeli tagja, melyben végzett 
munkáját Szent Máté díjjal ismertek 
el 2017-ben. Hagyományőrző Hon-
védtüzér csapat alapító tagja, mint fő-
tüzér. És ugye senkinek sem mondok 
újat azzal, hogy a Tápiófeszt megren-
dezése óta a parasztudvarban a sző-
lősutulást, hordóhajlítást mutatja be 
minden érdeklődőnek.

Szociális érzékenysége máshol is 
megmutatkozik, hiszen tagja a Mát-
rai Alapítvány kuratóriumának, de a 
Tápiómente Néptánc együttes, a Kati-
ca nyugdíjas klub, óvodák, iskolások, 
sportrendezvények rendszeres támo-
gatója is….”

Magó János kádár mester kiállítása
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Még a tavalyi évben Nagykáta Város Önkormányzata 
pályázatot nyújtott be a szelektív hulladékgyűjtéssel kapcso-
latban. Sikeres elbírálásban részesült, a majd’ 2,5 millió Fo-
rint erre a célra, a szemléletformálásra lesz fordítva a Városi 
Könyvtárban. Az őszi tábor és az Öko Családi szombat már 
lezajlott és szeretnénk felhívni a figyelmet további program-
jainkra!

Március 9-én lesz egy konferencia, ahol a helyi és az or-
szágos hulladékkezelésről lesznek előadások, workshopok, 
fórumbeszélgetés és újrahasznosított anyagokból kiállítások.

Az Öko-Pack március 22-én települ ki Nagykátára, 13 
szemléletformáló játékot hoz egyfajta játszóház formájában, 
ahol a gyerekek megismerkedhetnek a szelektív gyűjtéssel 
és környezetvédelemmel. Tervezünk még 3 tanulmányutat 
hulladék feldolgozó telepekre, illetve tájvédelmi körzetre, 

ezek szervezése még folyamatban van. Az 
elnyert összegből módunkban áll vásárolni 
komposztáló eszközöket és szelektív kukákat, amiket a város 
intézményei közt osztunk szét. 

Iskolásoknak rajzpályázatot hirdetünk, melynek a leadási 
határideje március 1. Téma a szelektív hulladékgyűjtés, erre 
várunk alkotásokat középiskolásoktól, alsós- és felső tagoza-
tosoktól, de még ovisoktól is. Minden korcsoportban az első 
három helyezett könyvjutalomban részesül. 

Egy könyvbemutató is lesz a témában, még ez is szervezés 
alatt áll.

Célunk a lakosság szemléletformálása a „szemét ügyben”, 
hogy szebb és tisztább környezetben éljünk, gyermekeink 
tudatosabban bánjanak a kukába kerülő dolgokkal.

Városi Könyvtár

Egy kis hulladékgazdálkodás

2019. január 20-án megtartotta éves közgyűlését a Nagykáta és Vidéke Horgász Egyesület
Ezzel együtt elindult Egyesületünknél a 2019 évi állami jegyek kiadása. Kiadáshoz horgászoknak regisztráció 

szükséges, amit szintén elvégzünk. Regisztráció után fogják megkapni a horgászkártyát ami 2019. január 1-jétől 
kötelező, ez a régi papír alapú igazolványt váltja. 

Bővebb információ a horgászkártyáról itt: https://horgaszjegy.hu/
Értékesítési helyek és időpontok:

Nagykáta, Perczel Mór út 66. kedd és péntek 10-17-ig tel.: +36 30 508 6632
Nagykáta, Városi könyvtár szombat 8-12-ig tel.: +36 30 387 7419

További információt a weblapunkon találhat:  
http://nagykatavidekehe.5mp.eu 

Fogási naplók leadási határideje: 2019. február 28. !!!

Minden horgászunknak sikeres halfogást kívánunk 2019 évben is!
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A Honvédtüzér csapatunk 20 évvel ezelőtt állott fel had-
rendben, szép hazánk első tüzércsapataként.

A csapat tevékenységéről nem szándékozom sokat írni, 
hiszen ha a honlapunkat olvasgatják szinte mindent meg-
tudhatnak rólunk. Merre jártunk, mit csináltunk, milyen 
feladatokat hajtottunk végre, hazánkban vagy néha-néha a 
határainkon túl is. Sok szép eseményben volt részünk, a 20 
év nem olyan sok, de nem is kevés.

Nem mindig kellemes a szolgálat az sokszor bebizonyo-
sodott. A leghosszabb őrségem Rómában volt a Szent Pál 
bazilikában, 180 perc.

Olaszországban 2017. nyarán, szinte ránk égett az egyen-
ruha, a derékszíjam a verejtéktől átázott, a zubbonyom hát-
részén kivirágzott a só, mikor már megtudott száradni az 
egyenruha.

De többször előfordult, hogy elment a csapat civilben 
dolgozni, ha valami nemes cél felbukkant előttünk. Ilyen 
volt a szorgos munkás hét a Pasubió (Olaszország) hegyén, 
ahol egy olasz katonatemetőben dolgoztunk, harmadik 
napra kicserepesedett a szánk széle, be is repedezett rende-
sen. Nagyon vigyázva kellett ennünk, mert igen fájdalmas 
volt. Hazaérkezésünk után sokára mondhattuk gyógyult-
nak. Erdélyben – a Csaba testvér gyermekotthonának - dol-
goztunk egy hetet, Bethlen Gábor Erdély fejedelmének szü-
lőházát kőrbeölelő park ápolásán. Egy fa gallyazásán eltűnt 
alólam a létra. Zúzódásokkal és jobb vállamban izomsza-
kadással nyugtáztam a napot. De említhetem Farkaslakát 
is a szörnyű árvizet. A csapatunk segített ahol tudott, az 
elöntött területeket vastagon elborította az iszap. A Nyikó 

(A falu közepén átkanyargó folyócska.) melletti házsor há-
zaiba beömlött a hordalékos áradat.

A tápióbicskei ütközetben szerzett sebesülésekben az 
rögtönzött hadikórházban 59 katonánk halt bele sérülé-
seibe. Ők a temetőben lettek elhantolva. Harminc évvel 
ezelőtt a Nagykáta Barátainak Köre létre hozta a „Hősök 
temetőjét”  A harminc év erősen meglátszott már a katona-
temetőn. A csapatunk az ősszel pár hét alatt rendbe hozta, 
felújította.

A Nagy Háborúba településünkről is elmentek a férfiak 
több százan, 239 katona nem tért haza. A II. világháború 
hazánkon is végigdübörgött, így nem csak katona, de civil 
áldozatok is voltak, összesen 197-en. Az adatok nem ponto-
sak. (Nagy János honvéd neve Tiszakécskén márványra van 
vésve. Nagykátán kimaradt a névsorból.)

A háború után felnövő nemzedék a katonahőseink tisz-
telete nélkül nőtt fel. Tüzércsapatunk úgy 18 évvel ezelőtt 
megtartotta a háború óta az első Hősök Napját. Pár évvel 
később kezdődött a Doni – csaták hőseire  emlékező éven-
kénti rendezvény. Ezen megemlékezések teljes egészében 
csapatunk rendezése.

2008-ban csapatunk a város vezetésétől „Pro Urbe” elis-
merést kapott.

Csapatunk nem katonai hagyományokat őriz, hanem 
benne él. Nem őrizzük a hőseink emlékét, hanem feleleve-
nítjük emléküket és életben tartjuk. Nagy tisztelettel visel-
jük azokat a katonaruhákat, melyekben hőseink harcoltak 
szülőföldjükért, hazájukért.

Káplár Béla

A Tápiómenti Ipartestület 2019. 
január 14.-én, Ady Endre utcai szék-
házában, megtartotta hagyományos 
évzáró-évnyitó lakossági estjét. A 
rendezvényen az ipartestület elnöksé-
ge vendégül látta a Tápiómenti Ipar-
testület jelenlegi és volt tagjait, a város 

számos elismert iparosát és vállalko-
zóját. Czerván György, térségünk or-
szággyűlési képviselője, Dorner Gá-
bor, Nagykáta város polgármestere, 
dr. Vereczkey Zoltán, a Pest Megyei és 
Érd Megyei Jogú Város Kereskedelmi 
és Iparkamara (PMKIK) elnöke, Tóth 
István és Agócs Pál Nagykáta alpol-
gármesterei, Karsainé Magyar Ildikó 
Nagykáta város jegyzője, Tarnavölgyi-

né dr. Tényi Ágnes, a Nagykátai Járási 
Hivatal vezetője, valamint a ceglédi, 
gyáli, és vecsési ipartestületek képvi-
selői is megtisztelték jelenlétükkel az 
estét.

A rendezvényt Balogh Béla, az 
ipartestület elnökségének egyik tagja 
nyitotta meg, amit Magoss György, 
az ipartestület elnökének köszöntő-
je követett. Magoss György röviden 

20 éves a csapatunk

A Tápiómenti Ipartestület évzáró-évnyitó rendezvénye
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ismertette a mai ipartestület kiala-
kulásának történetét, az ipartestület 
feladatait és a 2018-as év eseményeit, 
bemutatta tagjainak tevékenységét. 
A köszöntő után Czerván György, 
térségünk országgyűlési képviselője, 
tartotta meg tájékoztatóját. Beszá-
molt a nagykátai kistérségben az el-
múlt időszakban végrehajtott fejlesz-
tésekről, ismertette a közeljövőben 
megjelenő pályázatokat, amelyek az 
önkormányzatoknak és a vállalkozá-
soknak is további fejlesztési lehetősé-
get biztosítanak. Dorner Gábor beszá-
molója szintén ezt a témát érintette. 
A „Nagykáta fejlesztések 2018/2019” 
című előadásában felsorolta és részle-
tesen bemutatta a városunk lakóinak 
életminőségét nagyban javító projek-
teket. Többek között hallhattunk a 
város infrastruktúrájának javításáról, 
a belterületi utak szilárd burkolattal 

történő ellátásáról, óvoda bővítésről, 
bölcsőde építéséről,valamint az egész-
ségház bővítéséről. 

Dr. Vereczkey Zoltán, a Pest Me-
gyei kereskedelmi és Iparkamara 
(PMKIK) elnöke évek óta megörven-
dezteti színvonalas előadásával az est 
hallgatóságát. Idei „Kisvállalkozói 
jövőkép” című előadásában kiemelte 
a magyar gazdaság által elért kima-
gasló eredményeket, a határon túl élő 
magyarokkal való gazdasági kapcso-
latok erősítésének fontosságát, és eb-
ben a PMKIK szerepét.

Már hagyomány a Tápiómenti 
Ipartestület életében, hogy az évzá-
ró-évnyitó rendezvény keretein be-
lül adja át tagjainak a kitüntetéseket. 
Magoss György elnök adományozott 
Aranykoszorús mester kitüntetést 
adott át Kóródi Sándorné mesterfod-
rásznak, és Szécsényi Károly szoba-

festő-mázolónak, akik példamutató 
szorgalmukkal, szakmájuk iránti el-
hivatottságukkal, közösségi munká-
jukkal vívták ki az elismerést. 

A rendezvényt Terék József és Koz-
ma Tamás muzsikája, és a Nagykátai 
Városi Kórus előadása színesítette. A 
Tápiómenti Ipartestület székházának 
kis termében Magó János kádármes-
ter, a Tápiómenti Ipartestület fel-
ügyelő bizottságának tagja, Fehérné 
Fábián Katalin, kertész, a Tápiómenti 
Ipartestület elnökségének tagja és Ta-
kács Márta papírfonó művész kiállítá-
sát és bemutatóját tekinthették meg az 
érdeklődők.

Az estről a Williams televízió és rá-
dió felvételt készített. A 2019. február 
3-án 19 órára műsorra tűzött felvé-
telben részletesen meghallgathatók 
előadóink beszámolói.

A KITÜNTETETTEK RÖVID MÉLTATÁSA:
Kóródi Sándorné-mesterfodrász

1946-ban született. 1961-ben fejezte be általános iskolai tanulmányait, ezt kö-
vetően női fodrász tanuló lett. 1963-ban fejezte be fodrász tanulmányait, majd 
Kóródi Sándorné mellett segédként öt évig ismerkedett a szakma rejtelmeivel. 
Mester oklevelét 1967-ben szerezte meg, majd még ebben az évben kiváltotta ipa-
ros engedélyét is. Lakásában megnyitotta vállalkozását, fodrászüzletét, mely a 
mai napig szeretettel várja szépülni vágyó vendégeit. 

Közgazdasági technikumot végzett levelező tagozaton. 1968-ban szakoktató 
volt az ipari iskolában. A szakmai fejlődés mellett családot alapított, 1968-ban 
férjhez ment, egy fia született. Példamutató családanya, egy csodálatos kisfiú 
nagymamája. Mindig is fontosnak tartotta, hogy a szakmai ismereteit tovább 
adja, részt vegyen a szakma utánpótlásának nevelésében. Fodrászüzletében 8 
fodrásztanulónak segített a szakmai fortélyok elsajátításában, melyek közül 6 
fodrászként tevékenykedik, tevékenykedett. Tanulói mellett, fiára is nagy hatás-
sal volt, hisz ő is ezt a hivatást választotta, ő is fodrászként dolgozik 30 éve saját üzletében. Munkásságát nem csak 
szép hajkoronák dicsérik, szakmai elismerésekben is volt része. 1982-ben kiváló kisiparos kitüntetés bronz foko-
zatával jutalmazták, 1989-ben Kiváló szervezeti munkáért kitüntetés arany fokozatának büszke tulajdonosa lett, 
1993-ban 25 éves kisipari- vállalkozói munkájának elismeréseként ezüstgyűrűvel tüntették ki. 2010-ben IPOSZ díjat 
kapott. Az Ipartestületben 20 évig volt vezetőségi tag és az adókivetési bizottság tagjaként munkálkodott. 

Szécsényi Károly-szobafestő-mázoló
1951-ben született Nagykátán, azóta is nagykátai lakos. Nagykátán végezte 

el általános iskolai tanulmányait is. Budapesten szerezte 1969-ben szakmunkás 
bizonyítványát. 1970-1972-ig katona volt, majd a nagykátai KTSz-nél dolgozott 
1975-ig. 1975-ben vállalkozói igazolványt váltott ki. 1975-től 1983-ig önállóan 
dolgozott, 1984-ben és 85-ben pedig egy szakcsoportnál. 1986-tól 2009-ig a postá-
nál dolgozott, mint fűtő, emellett pedig másodállásban iparos volt. Folyamatosan 
tovább képezte magát, elvégzett egy gipszkarton tanfolyamot is. Számos nagyká-
tai középület és lakás dicséri keze munkáját. 

Társadalmi munkái közül kiemelkedő a hármas számú óvodában, és a nagyká-
tai ravatalozóban végzett munkája, de a mátrafüredi táborban is találkozhatunk 
ecsetvonásaival.

Ipartestületi tagként aktív társadalmi tevékenységet végez. 2009 óta, mint 
nyugdíjas folytatja a szakmát.
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A Katica Nyugdíjas Klub 2018. december 10-én a Mű-
velődési Központ zsúfolásig megtelt színháztermében tar-
totta, vacsorával, bállal egybekötött évzáró klubdélutánját.

Az évzáró klubdélutánt Szabó Károly, a klub elnöke nyi-
totta meg, köszöntötte a klubtagokat és a klub működését 
támogató országgyűlési, önkormányzati vezetőket, képvi-
selőket, illetve támogató magánszemélyeket, vállalkozások 
képviselőit, egyéni vállalkozókat.

Megtisztelte jelenlétével az évzárót Czerván György a 
térség országgyűlési képviselője, Dorner Gábor polgár-
mester, Agócs Pál és Tóth István alpolgármesterek, Tar-
navölgyiné Dr. Tényi Ágnes a Nagykátai Járási Hivatal 
vezetője, Karsainé Magyar Ildikó jegyző, Simon László 
önkormányzati képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke; Ju-
hász Erzsébet képviselő, a Jogi, Szociális és Egészségügyi 
Bizottság elnöke; Gyüre Pál önkormányzati képviselő a 
Településfejlesztési, Mezőgazdasági és Települési Értéktár 
Bizottság elnöke; Czakó-Horváth Nóra képviselő, a Mű-
velődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke, 
valamint Ambrózi Zoltán, és Molnár István önkormány-

zati képviselők valamint 
Szalainé Apró Mária a 
Városi Könyvtár, Mű-
velődési Központ igaz-
gatója, a klub, vezető 
művészeti vezetője, 
Akantisz Miklós, a Vá-
rosgazdálkodási Szerve-
zet igazgatója; Dr. Botka 
Klára főorvos, Czakó 
Sándorné vállalkozó, 
Horváthné Nemes Má-
ria a klub művészeti ve-
zetője, Magó János vál-
lalkozó és felesége, Kármán Tibor vállalkozó és felesége, 
Szalkai Márton vállalkozó és felesége.

Az üdvözlő, és megnyitó beszéd után, először, a hagyo-
mányoknak megfelelően az idén is város legfiatalabb lakói 
köszöntötték egy nagyon megható, színvonalas műsorral a 
klub szépkorú tagjait.

Évzáró Klubdélután a Katica Nyugdíjas Klubban
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Az elmúlt évi sikeres összefogás után idén novemberben újra adománygyűj-
tést hirdetett sportegyesületünk labdarúgó szakosztálya. Az akció egészen 
december közepéig tartott, az összegyűlt adományok pedig december 21-én, 
pénteken kerültek kiosztásra. 

A Nagykáta Sportegyesület labdarúgó szakosztálya 
2017 után, 2018 őszén újra adománygyűjtést hirdetett azzal 
a céllal, hogy próbálja egy picit szebbé varázsolni a kará-
csonyi ünnepeket néhány családnak, akiknek a hétközna-
pokban is nélkülözniük kell. Magát az akciót a Nagykátai 
Mentőállomás szervezte, azon belül is Lengyel Tibor koor-
dinálta. Ehhez a kezdeményezéshez társult sportegyesüle-
tünk is.

Egyesületünknél a gyűjtést Gallai Gergő egyesületi al-
elnök és Kelemen István szakosztályvezető szervezte meg. 
Az idei évben főleg tartós élelmiszert és anyagi támogatást 
gyűjtött az NSE. Szerencsére ezúttal is érezhető volt az, 
hogy nemes célt szolgál a kezdeményezés és az erős össze-
fogásnak köszönhetően szép mennyiségű adományt sike-
rült összegyűjteni.

A befolyt pénzösszegből lisztet, cukrot, tartós élelmi-
szereket, üdítőket vásárolt a klub, kiegészítve a hozzánk és 

a mentőállomásra 
befolyt adomá-
nyokkal 17 hátrá-
nyos helyzetű csa-
lád megsegítésére 
volt lehetőség. Az 
előzetesen kivá-
lasztott családok-
hoz maguk a szervezők, Lengyel Tibor, Kelemen István, 
valamint Gallai Gergő juttatták el az adományokat, melyet 
egytől-egyig meghatott emberek vettek át.

A Nagykáta Sportegyesület és a Nagykátai Mentőállo-
más ezúton szeretne köszönetet mondani mindazoknak, 
akik bármely módon hozzájárultak a sikeres adomány-
gyűjtéshez és ezáltal közösen talán egy picit szebb lett né-
hány család karácsonya!

GG

Sikeres közös adománygyűjtő akciót szervezett a Nagykáta 
Sportegyesület Labdarúgó Szakosztálya és a helyi mentőállomás

A műsor előtt a Városi Napközi Otthonos Óvoda veze-
tője Pál Erzsébet is köszöntötte a jelenlévőket. Az ovisok 
ezt követően adták elő, az év végéhez, a közelgő Kará-
csonyhoz illő, megható műsorukat. Amit ez úton is hálá-
san köszönünk.

A produkció végén az ovisok nagy meglepetésére fel-
ment a színpadra a Krampusz kíséretében a Mikulás, és 
valamennyi gyermeket megajándékozott. A klub vezetői 
pedig megköszönve az óvó nénik, és dadusok munkáját 
egy-egy virágcsokorral ajándékozták meg őket.

Az ovisok műsora után, mint minden évben az idén is 
egy perces néma felállással emlékeztünk meg a klub el-
huny tagjairól, majd megtekintettük az erre az alkalomra 
készített filmet, majd Szabó Károly klubelnök számolt be a 
szervezet éves munkájáról. 

Ezután a klubelnökség tagjai virágcsokrokat adtak át 
Szalainé Apró Mária vezető művészeti vezetőnek, és Hor-
váthné Nemes Mária művészeti vezetőnek megköszönve 
áldozatos munkájukat.

A beszámoló után Dorner Gábor polgármester, majd 
Czerván György országgyűlési képviselő mondott köszön-
tő beszédet.

A beszédeket követően került sor a Vivien Rendezvény-
ház által igen ízletesen elkészített (töltött káposzta) vacsora 
elfogyasztására.

A vacsorát követően kezdetét vette az önfeledt szórako-
zás, a bál, melyet csupán rövid időre szakított meg a tom-
bolasorsolás.

Szabó Károly  
klubelnök
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2018. november 30. és december 1-2-án nagyszabású harcművészeti Világbajnokságot rendezett Budapesten a Magyar 
Zen Bu Kan Kempo Sportági Szövetség. A Sport Kempo Világszövetség ( UWSKF ) több mint 10 országból érkezett 
650 versenyzője mérette meg magát.

Nagykátát a Meteor Kempo Sportegyesület hat verseny-
zője képviselte hatalmas sikerrel.

A Világbajnokság első napján a gyerekeké volt a fősze-
rep. 

A Meteor Kempo se-t Guth Krisztián képviselte.
Eredményei: Point Sparring 1. hely
Gi földharc 1. hely
No gi földharc 2. hely

A VB. második napján az ifjúsági és a junior korosz-
tály következett. Nagykátáról Máté Szabolcs és Turbucz 
László léptek pástra.

Eredményeik: Máté Szabolcs: B-viadal 1.hely
Rumble Sparring 3. hely
Gi földharc 1. hely
No gi földharc 2. hely
Turbucz László: Gi földharc 2. hely
No gi földharc 2. hely

A VB. harmadik napján felnőtt versenyzőink küzdöttek.
Eredményeik: Zsemlye Sándor A-viadal 1. hely
B-viadal 1. hely
Fodor László Richárd Önvédelem 2. hely
Gi földharc 4. hely
Szabó Csaba A-viadal 2. hely
Gi földharc 1. hely
No gi földharc 1. hely.

A Világbajnokságon résztvevő harcosaink már több 
esetben bizonyították rátermettségüket, küzdeni akarásu-
kat és technikai tudásukat. Ők valamennyien többszörös 
Országos bajnokok, Kupa győztesek és különféle Gálák 

bajnokai. Kiharcolták maguknak a világbajnoki részvételt, 
ahol kimagaslóan teljesítettek valamennyi küzdelmi szám-
ban. Városunk méltán lehet büszke Világbajnok verseny-
zőire.

Renshi Fodor László
3. Dan
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Nagykátai sikerek a Kempo világbajnokságon!

Nagykáta SE Kézilabda Szakosztály 2018/2019 sze-
zonban, Mészáros Ágnes edző vezetésével LU 14 és LU 
13 csapataival indult a Magyar Kézilabda Szövetség kor-
osztályos versenyrendszerében.

TABELLA
h. csapat M GY D V LG KG GK Pont
1. EURONOVEX USE 14 13 0 1 300 143 157 26
2. Inárcs-Örkény KC 14 12 0 2 372 186 186 24
3. Ceglédi KCSE 14 9 0 5 233 137 96 18
4. Abonyi KC 14 8 0 6 262 226 36 16
5. Treff 07 SE 14 7 0 7 221 215 6 14
6. N SE 14 5 0 9 187 226 -39 10
7. Gyáli BKSE 14 1 0 13 98 279 -181 2
8. Gödöllői SE 14 1 0 13 100 361 -261 2

Góllövőlista: /108 játékosból/
 9. Karsai Edina 51 gól
22. Kutas Luca 29 gól
26 Tóth Dóra 24 gól
27. Tóth Sára 22 gól
33. Lengyel Hanna 17 gól
35. Házkötő Lorina 16 gól
36. Monori Fanni 16 gól
41. Gyüre Janka 12 gól

 Molnár Erzsébet
NSE szak.vez.

ÉVZÁRÓ
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2019. január 13-án vasárnap immár 8. alkalommal került 
megrendezésre a 2004-es korosztály számára eme színvo-
nalas labdarúgó-torna. Mint minden évben, idén is rangos, 
NB-s bajnokságban szereplő utánpótlás csapatokat sikerült 
meghívnunk, akik örömmel fogadták invitálásunkat. A nyolc 
csapat két 4 fős csoportban küzdöttek körmérkőzés formájá-
ban a továbbjutást érő helyekért. A csoportok 3. és 4. helye-
zettjei játszottak keresztbe egymással így alakítva az 5-8. he-
lyezést rangsorát. A csoportok legjobbjai (1. és 2. helyezettek) 
pedig az izgalmas és kiélezett csaták után döntötték el, melyik 
csapat emelheti magasba a győztesnek járó trófeát. 

A Nagykáta SE fiataljai biztató játékkal, olykor látványo-
san játszva, a szépszámú közönségtől többször tapssal jutal-
mazva magabiztosan nyerte mind a 3 csoportmérkőzését. 
Nagykáta SE – Ceglédi VSE          1–0 
GÓL: Tomocsik L. 
Nagykáta SE – Eger SE          4–2 
GÓL: Mányi B. (2), Tomocsik L., Miskolczi G.
Nagykáta SE – Pestszentimre SK          5–1 
GÓL: Danyi M. (2), Tallósi Sz., Miskolczi G., Palotai T.

Jöhetett a mérkőzés a döntőbe kerülésért. Gyerekeink 
esélyt sem adva Pécel gárdájának, a nap legszebb játékával ju-
tottak a várva várt döntőbe.

Elődöntő:  
Nagykáta SE – Péceli SSE 6-0 
GÓL: Mága P. (2), Palotai T., Tomcsik L., Kristóf G., Simon Zs.

A döntőben a csoportmérkőzéseken egyszer már legyőzött 
Cegléd volt az ellenfél. Csapatunk az egész napra jellemző, harcos, 
motivált játékát mutatva, szinte minden tekintetben felülmúlta 
ellenfelét, így büszkén állíthatjuk, hogy a legjobb csapat nyerte az 
idei tornát mindvégig kiegyensúlyozott teljesítményével.

Döntő:  
Nagykáta SE – Ceglédi VSE 2-0 
GÓL: Tomocsik L., Miskolczi G.

Olyan csapatokat sikerült megelőzni - mint pl. a Tiszakécske, 
Eger, Jászberény vagy a Cegléd – akiknek mind a felnőtt csa-
patuk, mind pedig utánpótlásuk magasabb osztályban vitézke-
dik. Bátran állíthatjuk, hogy a Nagykáta SE 2004-es korosztálya 
nemhogy felvette velük a versenyt, de a lelátón helyet foglaló 
szakemberek szerint nagyon sok szempontból előrébb is tart.

Az egyesület vezetőinek és a korábbi edzők lelkiismeretes és 
tudatos munkájának is köszönhetően ebből a korosztályból már 
6 tehetség/ Mázsás Gábor; Patócs Gábor; Rimóczi Tamás; Szécsi 
Dávid; Kiss Konrád; Regdánszki Máté/ is elkerült NB 1-es csa-
patokhoz/ Budapest Honvéd, MTK, UTE/ az elmúlt években. A 
jelenlegi csapatból is páran már felkerültek NB 1-es szakemberek 
és játékos-megfigyelők noteszébe, ezzel is erősítve az egyesület-
ben folyó eredményes munkát. Bízunk benne, hogy minden já-
tékosunk eljut arra a szintre, ahova való és amennyit tesz érte. 

Köszönöm a torna szervezésében segédkező Nagykáta SE 
vezetőségének, Simon László szervezőnek, és Lakatos Balázs 
segítőnek a munkáját!

Kemecsi László edző
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okA város egyik legnagyobb felújítási beruházása valósult 
meg pályázati úton a Nagykáta Városi Napközi Otthonos 
Óvoda, II.sz. telephelyén, közismertebb nevén a Vásártéri 
Kisherceg Óvodában. 

Az őszi hónapokban a Sportcsarnok vendégszeretetét él-
veztük és végig arra gondoltunk, hogy megéri, mert később 
sokkal jobb, szebb, korszerűbb körülmények között dol-
gozhatunk. Az ott dolgozók nagyon kedvesek, türelmesek 
voltak velünk, ezért köszönettel tartozunk nekik. Sajátságos 
hangulat lengte körbe az ott töltött négy hónapot. Kiválóan 
megismertük és kölcsönösen segítettük egymást. 

Az építkezés átfogó, az összes épületet érintő szerkezeti 
és teljes műszaki felújítást folyamatosan nyomon követhet-
ték az arra járók. Hő- és hangszigetelt nyílászárók, csúszás-
mentes burkolatok fednek minden járófelületet. Korszerű 
biztonság- és tűzvédelmi rendszer került beépítésre. Új 
szárnnyal bővült az épület komplexuma – uniós előírás-
nak megfelelő, modern konyha, biztonságosan kialakított 
tornaszoba és egyéb kiszolgáló helyiségek / felnőtt öltöző, 
mosdók, zuhanyozók, étkező, orvosi szoba kaptak helyet. 

A tornaterem speciális felszereltsége folyamatosan bővül. A 
nevelő-, pedagógiai munka során sajátos igényeket támasz-
tó gyermekek ellátása kisméretű, praktikusan kialakított 
fejlesztőszobákban történik. A dolgozók szakmai felkészü-
lését szolgálja a pedagógiai szoba, az épület bármely pontján 
elérhető internet szolgáltatás. 

Az óvoda dolgozói közül néhányan évtizedeket dolgoz-
tunk a régi, ütött-kopott intézményben. Ezekről az időkről 
számtalan szép emlékünk van, de senki sem bánja, hogy 
meg kellett válni a régitől. Most olyan óvodában folytathat-
juk a munkánkat, ahol a környezeti és tárgyi feltételek ma-
ximálisan kielégítik minden igényünket. Mindez hozzájárul 
az eredményesebb nevelő munkához. Természetesen még 
sok apró dolog van, amivel még szebbé, otthonosabbá tehet-
jük óvodánkat. Lelkes kis csapatunk jelenleg ezen dolgozik. 

Köszönettel tartozunk mindazoknak, akik a tervezéstől, 
a kivitelezésig, a két költözésen át az összes szervezési fela-
datot lebonyolították és segítettek abban, hogy … egy álom 
valóra váljon.

Schulhofné Georgi Szilvia, Pintácsi Éva

VIII. Vonnák Trans Kupa 2019

„Hej, óvoda, óvoda, de sok gyerek jár oda!” – Egy régi álom vált valóra…
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Dr. Molnár István igazgató búcsúbeszéde:

TISZTELT GYÁSZOLÓ CSALÁD! KEDVES EGYKORI KOLLÉGÁK ÉS TANÍTVÁNYOK!
Megszólalt a lélekharang, 

mely búcsúzásra hív ben-
nünket. Szomorúsággal a szí-
vünkben állunk itt Magnucz 
János, vagy ahogyan szinte 
mindenki nevezte, János bá-
csi ravatala előtt. Kegyelettel 
és fájdalmas emlékezéssel, de 
Isten akaratának meghajolva 
gyűltünk ma itt össze, hogy 
végső búcsút vegyünk tőle, 
akit életének 74. évében raga-
dott el körünkből a halál. Itt 
állunk a ravatalnál némán, 
felkészülve a búcsúra, s köz-

ben számtalan gondolat kavarog bennünk. Az élet hétköz-
napi gondjai közepette természetesnek vesszük, hogy em-
berek élnek, jönnek, mennek naponta körülöttünk, tesszük 
a dolgunkat hétről hétre, állandó körforgásban.

Azután, egy napon rádöbbenünk arra, hogy ismét eltá-
vozott közülünk valaki, aki fontos része volt életünknek, 
napjainknak. Ekkor megtörik a szokott lendület, megállít 
a szomorúság, és elgondolkodásra késztet saját halandósá-
gunk tudata is. 

Jól fejezi ki ezt az érzést a nagyon fiatalon meghalt költő, 
Reviczky Gyula versének alábbi sorai:

„Egy tegnap, egy ma s egy holnap megint:
Így halnak sorban ismerőseink.
Ellenség, régi s új barát vegyest

Ez úton hagynak el, jegyezd meg ezt!
A kisdedről nem tudja senki sem,
Hogy bölcsőjében mily jövő pihen.

Egyet mégis mindenki eltalál:
Hogy minden élet vége a halál.”

A halál döbbenete azonban mégis megszokhatatlan. 
Eleven fájdalommá pedig az növeli, ha éppen mellőlünk, 
közülünk távozik el valaki. A nyelvnek nincs búsabb sza-
va, kurta szó mégis szívet rázkódtató. Akárhogy forgatod, 
csavarod, letakarod, elzavarod, nem bújhatsz el előle. Utol-
ér, letaglóz, megbénítja az agyadat, nem engedi forogni 
a nyelvedet. Ilyenkor talán meg is fogadjuk magunkban, 
hogy másképpen élünk ezután: jobban figyelünk egymás-
ra, szeretetben, békében élünk, jóvá tesszük tévedéseinket.

TISZTELT GYÁSZOLÓ KÖZÖSSÉG!
Búcsúzni jöttünk Magnucz Jánostól, de tudjuk és érez-

zük, hogy most csak a test porától búcsúzunk, ám mind-
örökre velünk marad a lelke, az emlékek, és kedves arcá-
nak feledhetetlen vonásai. „Hallgasd, emléked mit beszél, 
fordulj a múlt csodáihoz!” – írja egy német költő. Tegyük 
ezt most mi is! Idézzük fel elhunytunk életét, alakját, szép 
emberi tulajdonságait:

János 1945.január 4-én látta meg a napvilágot a Sza-
bolcs-Szatmár megyei Vencsellőn. Szülei egyszerű, be-

csületes munkásemberek voltak. Az érettségit követően a 
Nyíregyházi Főiskola magyar – orosz szakán tanult. 1966-
1968 között Szamossályiban tanított levelezős főiskolás-
ként. Itt kötött házasságot élete végéig hű társával, Szatmá-
ri Margittal. 

Az élet és a szerelem azonban messzire hozta szülőföld-
jétől. 1968-ban megkapva diplomáját felesége szülőhelyé-
hez közel Pándon helyezkedett el az ottani iskolában meg-
hirdetett magyar-orosz szakos tanári állásra. Azonnal a 
mélyvízbe került, mert az igazgatóhelyettesi pozíciót is rá-
bízták. Időközben megszületett két fia és Nagykátán épít-
kezett. 1976-ig járt ki Pándra, amikor is áthelyezését kérte 
iskolánk. Így 1976-tól 2005-ben történt nyugdíjazásáig itt 
tanított és látta el az igazgatóhelyettesi teendőket. 

Ez olyan egyenes pálya, mint amilyen egyenes ember 
volt János. Nem csak a testtartása, a jelleme is. Kiegyen-
súlyozott, nyugodt alaptermészetű, ugyanakkor derűs, 
udvarias, másokhoz jól viszonyuló, emberi kapcsolatokat 
könnyen alakító kolléga volt. Szakmai felkészültsége sok-
oldalú. Különösen az orosz nyelvet és oktatását kedvelte. 
Szívügye volt a nyelvi labor kialakítása és működtetése, 
ami az adott kor kiemelkedő színvonalát képviselte. Órá-
kat töltött a televízió előtt, hogy videokazettára rögzítse az 
oktatásban hasznosítható anyagokat. Munkájára precizi-
tás, pontosság volt a jellemző, amit a dolgozóitól is elvárt 
és megkövetelt. 

Mindig bizalommal fordulhattak hozzá problémáikkal, 
amit igyekezett teljesíteni. A szülők és a gyermekek irán-
ti tisztelete és szeretete áthatotta egész pályafutását. Ahol 
munka volt, János az élenjárt, ahol dicsértek, ott hátrébb 
állt. Amellett, hogy munkájának élt, példás férj, családapa, 
majd nagyapa volt. Sokszor háttérbe szorította saját érde-
keit, egészségét a közösség, az iskola javára.

Szerény, kötelességtudó, őszinte egyénisége, pedagógusi 
hivatástudata és mélységes alázata a munka iránt, elkötele-
zettsége a segítségre szorulók felé példaértékű az őt követő 
mai pedagógus társadalom felé. Segítsen bennünket az ő 
példája abban, hogy olyan hittel és meggyőződéssel gyako-
rolhassuk hivatásunkat, ahogyan azt ő tette.

KEDVES JÁNOS!
Albert Schweitzer írta: „A legszebb emlékműved ember-

társaid szívében áll.” Itt most ma rengeteg emlékmű épül, 
hiszen a pedagógusi hivatásban eltöltött közel 40 esztendő 
alatt nemzedékek nőttek fel a kezed alatt. Jómagam 1974-
ben ismertelek meg, amikor az érettségi után önmagát és 
pályáját kereső ifjúként Pándon tanítottam képesítés nél-
kül. A Te emberséged, példád, hivatástudatod is segített, 
hogy nem tántorodtam el a pedagógus pályától. Azután 
26 évet követően újra összefutottak útjaink, és négy évig 
közvetlen munkatársként teljes egyetértésben dolgoztunk 
az iskolavezetésben. Ha most mindenki becsukja a szemét 
és kinyitja a szívét, megépül az a kis emlékmű, hiszen Te 
ehhez egész életed során mindig csak adtál, csendesen, 

2019. január 25-én kísértük utolsó útjára a Váci Mihály Katolikus Általános 
Iskola egykori igazgatóhelyettesét, Magnucz Jánost
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alázattal szolgáltál. Naponta gyakoroltad a szeretetet nem 
szavakkal, hanem igazi tettekkel. A szolgálat csöndes, ami-
lyen Te voltál – nem követel elismerést, hálát, odafigyelést. 
A szolgálat figyelmes, amilyen Te voltál – nem azt teszi, 
amit ő tart jónak, hanem azt keresi, ami a másiknak szol-
gálja a javát. A szeretet önzetlen, amilyen Te voltál – mi-
közben cselekszik, soha nem tekinget a másikra, nem kere-
si, hogy a másik mit tehetne, hanem csak önmagára tekint 
és áldozatot hoz a másikért. Így tetted ezt tanítványaiddal, 
kollégáiddal és családoddal is.

KEDVES JÁNOS!
Elmentél, soha nem jössz vissza, de velünk vagy. A Te 

szíved nem fáj, de a miénk vérzik, mert a fájdalmat az élők 
érzik. Nem kerested a halált. Rád talált.

Egykori iskolád korábbi és jelenlegi dolgozói, a sok-sok 
mára már szülővé vált tanítvány nevében Reményik Sán-
dor szavaival búcsúzom tőled.

 „ Miért sirattok? Isten arca volt, 
mely mosolyogva, hívón rám hajolt. 

S én mentem, és most fényözönben élek. 
Nem vagyok más, csupán tisztult lélek. 

Sziromhullás volt, árnyékom lehullt. 

A szemetek könnybe mért borult? 
Ha emlegettek, köztetek leszek,
ha imádkoztok, veletek vagyok,

ha rám gondoltok, mosolyogjatok,
emlékem így áldás lesz rajtatok.”

Nyugodj békében elhunyt szeretteid, a már az élő sorából 
eltávozott egykori kollégáid körében!

A Ceglédi SZC Nagykátai Ipari Szakgimnáziuma és 
Szakközépiskolája tanulói 2018. december 8-án részt vet-
tek a VII. Illésy Gasztro Kupa Országos Ételművészeti 
Versenyen, Kisújszálláson.

Az országos versenyen több mint 170 versenyző, és kö-
zel 30 szakiskola és gyakorlati képzőhely vett részt. Ezen a 
rendezvényen a pincérek, szakácsok, cukrászok és eladók 
mérték össze szakmai tudásukat. Mivel már a tavalyi év-
ben is sikeresen szerepeltek iskolánk növendékei, ezért az 
idei versenyre is nagy reményekkel készültek az oktatókkal 
együtt.

Minden versenyen induló tanulónk díjazásban része-
sült.

A pincéreknek az alábbi feladatuk volt:
• Alkalmi asztaldíszterítés 4 főre saját felszereléssel és 

kellékekkel szabadon választott témában, az alkalom-
hoz illő menüsor szakszerű bemutatásával.

• Pincérismereti teszt kitöltése és egy 5 fogásos menü-
kártya számítógépes szerkesztése a verseny helyszínén 
kapott témában.

Az eladóknál díszcsomagolást és ajándékkosarat kellett 
készíteni a verseny helyszínén kapott  egységes eszközök-
kel.
• Gödöny Viktória és Dózsa Vivien (9. oszt.) - bronz mi-

nősítést értek el a pincér szakmában.
• Maka Fanni Henrietta és Labancz Zsuzsanna (10. 

oszt.) - bronz minősítést értek el a pincér szakmában.
• Nyúzó Diána (11. osztály) - diploma minősítést kapott 

az eladók versenyén.
• Deák Tamás és Balogh Szabina (10. oszt.) tanulók 

bronz minősítést értek el az eladó szakmában.
• Nagy Réka és Kohajda Adrienn (10. oszt.) tanulók 

arany minősítést kaptak szintén az eladó szakmában.

Rendkívül színvonalas volt a verseny, minden diákunk-
ra büszkék vagyunk. A helyszínen szerzett jutalmon kívül 
a tanulóink a gyakorlati képzőhelytől – Korpusz Taberna 
Kereskedelmi Kft. – még külön pénzjutalomban is része-
sültek. 

Köszönjük a felkészítő oktatóknak, tanároknak a mun-
kájukat!

Guth Zsuzsanna

PRÓZAMONDÓ VERSENY A 
BLASKOVICH MÚZEUMBAN

2018. november 23-ra, a tápiószelei Blaskovich Múze-
um prózamondó versenyre hívta a diákokat. A versenyt a 
Bársony István Alapítvány felkérésére - a természetszeretet 
jegyében-rendezték most Tápiószelén, de több nagyváros-
ban és a határon túl is megrendezték már ezt a nemzetközi 
ifjúsági versenyt.

Iskolánkat Bartis Gréti 9/2 osztályos tanuló képviselte 
Fekete István Vuk c. művének egy részletével.

Több kisdiák választotta Bársony István és Gárdonyi 
Géza műveit, de FeketeIstván más művéből is hallottunk 
szövegrészletet.

Természetesen az általános iskolások és a nagyobbak 
külön elbírálásban részesültek. Minden résztvevő kapott 
oklevelet és a díjazottak jutalomkönyvet is.

Bartis Gréti korcsoportjában 2. helyezett lett. A verseny 
után a múzeum időszakos kiállítását néztük meg, majd va-
dászati bemutató következett, ezután pedig még ebéddel is 
kedveskedtek a résztvevőknek.

Köszönet a szervezőknek ezért a szép, tartalmas napért!
Kölesné Gödöllei Erzsébet

KÖSZÖNETNYILVÁNÍTÁS
Köszönetet mondunk mindazoknak a rokonoknak, 

szomszédoknak, barátoknak, ismerősöknek,  
akik szeretett halottunk
MAGNUCZ JÁNOS

temetésén részt vettek, sírjára virágot, koszorút 
helyeztek, gyászunkban osztoztak. 

Itt szeretnénk megköszönni Dr. Tóth Tímea 
háziorvosnak, asszisztensének Marikának,  

Baráthné Marikának a sok segítséget, türelmet.
A gyászoló család

Hírek az Ipariból
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Január hetedikén hétfőn kora reggel indult iskolánk csa-
pata és a csapat vezetője Kiss Krisztián testnevelő tanár, 
Ceglédre a Szakképzési Centrumok tagintézményeinek 
hagyományossá vált futsal tornájára. Az idei tornán is há-
rom város (Cegléd, Nagykáta, Monor) öt iskolája - közöt-
tük a nagykátai „IPARISOKK”- vívta a harcot, taktikázott. 
Versenyen kívül még pályára lépett a nagykőrösi Toldi csa-
pata is.

Az esemény remek szervezés mellett zajlott le. A ren-
dezők étellel és itallal is kedveskedtek a résztvevőknek. 
Csapatunk szépen helytállt és továbbjutott csoportjából. A 
helyosztókra már elfáradtak a fiúk. Ez összességében a ne-
gyedik helyre volt elég. A tornát a helyi „Bemesek” nyerték, 
akik így kvalifikálták magukat a megyei döntőbe. 

Az eredményhirdetésen még egy nagy dicséret illette 
csapatunkat. A nap legsportszerűbb gárdájának válasz-
tottak minket és ezt egy Fair Play díjjal értékelték a szer-
vezők. A fiúk nevében köszönjük a Ceglédi Szakképzési 
Centrumnak a szervezést, iskolánk vezetőségének pedig 

azért vagyunk hálásak, hogy külön busszal utazhattunk 
Ceglédre.

A csapat tagjai: Danyi Ádám, Farkas Ferenc, Gáspár 
Dániel, Gáspár Tibor, Ignác Krisztián, Jakab Martin, Rei-
chardt Krisztián.

Kiss Krisztián 

Mátray Gábor Általános Iskola:  
Digitális környezet a köznevelésben  

 VEKOP-7.3.3
Intézményünk mind a tanulók, mind a pedagógusok 

digitális kompetenciáinak fejlesztése tekintetében mér-
földkőhöz érkezett. 2018. december 17-én a Ceglédi Tan-
kerületi Központ Hidvégi Lajos termében került sor arra a 
projektnyitó rendezvényre, mely hivatalosan is elindította 
azt a több éven át tartó pedagógiai munkát, melynek célja 
az információs társadalom követelményeinek való meg-
felelés. Fodor Gábor tankerületi igazgató szavaival élve a 
„Neumann Galaxis tagjai vagyunk és ahhoz, hogy gyerme-
keink a későbbiekben érvényesülni tudjanak, mindenkép-
pen fejleszteni kell a digitális kompetenciáikat.” A rendez-
vényt jelenlétével megtisztelte Dorner Gábor Nagykáta és 
Takáts László Cegléd város polgármestere. Dorner Gábor 
polgármester úr köszöntőjében kiemelte, hogy az informa-

tika rohamos fejlő-
dése mellett csak az 
érezheti otthonosan 
magát e világban, 
aki lépést tud tartani 
a kihívásokkal. Bízik benne, hogy a projekt nyújtotta lehe-
tőség elősegíti a nagykátai gyerekek fejlődését. 

A projekt fő jellemzői:
• A támogatási konstrukció: VEKOP-7.3.3 Digitális kör-

nyezet a köznevelésben
• A projekt címe: „Digitális kompetenciák – digitális kör-

nyezeti nevelés a Ceglédi Tankerület intézményeiben”
• A szerződött támogatás összege: 109 497 903 Ft
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• A támogatás mértéke: 100%
• A projekt azonosító száma: VEKOP-7.3.3-17-2017-00002
• Kedvezményezett neve: Ceglédi Tankerületi Központ A 

projekt megvalósításának kezdete: 2018.09.01
• A projekt megvalósításának tervezett befejezése: 

2021.08.31
A projekt célja olyan, a Digitális Pedagógiai Módszerta-

ni Központ által támogatott pedagógiai módszertani cso-
magok alkalmazásával megvalósított digitális pedagógiai 
környezet kialakítása, amely hozzájárul Magyarország 
Digitális Oktatási Stratégiája, valamint a Nemzeti Info-
kommunikációs Stratégia illetve a Köznevelés-fejlesztési 
Stratégia célrendszereinek megvalósulásához, elősegíti az 
iskolából való lemorzsolódás mérséklődését és elősegíti a 
pedagógusok digitális módszertani kultúrájának növelését.

A projekt megvalósítása során a Mátray Gábor Általános 
Iskola az alábbi kompetenciaterület fejlesztését vállalja:
• Természettudományos megismerés támogatása
• Matematikai kompetencia fejlesztésének támogatása

Az iskola az alábbi intézményekkel együtt valósítja meg 
a projektet: 
• Ceglédi Kossuth Lajos Gimnázium
• Nagykőrösi II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola
• Várkonyi István Általános Iskola

Az intézmény a projekt megvalósítására az alábbi, a Di-
gitális Pedagógiai Módszertani Központ által jóváhagyott és 
támogatott digitális pedagógiai módszertani csomagok ki-
próbálását és pedagógiai gyakorlatba való átültetését vállalta:

1. Tankockák a természettudományos megismerés tá-
mogatására alsó 
A módszertani csomag megvalósításába 4 fő természe-

tismeret tárgyat oktató tanító szakos pedagógus, valamint 
az 1 – 4. évfolyamból évfolyamonként 1-1 osztály kerül be-
vonásra. 

2. Tankockákkal az eredményes matematika tanulásért 
alsó tagozaton 
A módszertani csomag megvalósításába 6 fő matema-

tikát oktató tanító, valamint az 1- 4. évfolyamról két évfo-
lyamon 2-2, két évfolyamon 1-1 osztály kerül bevonásra.

A projekt megvalósítása három tanévet ölel fel, amely-
nek során 4 mérföldkő került kijelölésre az alábbi módon: 
I. mérföldkő: 2019.08.31, II. mérföldkő: 2020.06.30, III. 
mérföldkő: 2021.06.30, IV. mérföldkő: 2021.08.31. A pro-
jekt során, a felhívással összhangban az alábbi tevékenysé-
gek megvalósítását tervezzük:

• Az intézményben 2 db digitális tanterem kialakítása, 
amely rendelkezni fog a következő eszközökkel: 1. Akár 
100” méretű képet is vetíteni képes interaktív megjele-
nítő eszköz a hozzá tartozó, tanterem menedzsmentet 
támogató szoftverekkel. 2. A tanterem működtetését 
biztosító tanári laptop. 3. A tanulói munka támogatá-
sára legalább 10” képátlójú tabletek és a hozzá tartozó 
asztali állványok 4. A tabletek egyidejű töltését biztosí-
tó zárható töltő tároló szekrény.

• Intézményünkből a bevont 10 fő szakmai megvalósító 
részt vesz az infokommunikációs technológia pedagó-
giai gyakorlatát elmélyítő képzésen, elősegítve ezzel a 
digitális oktatás és módszertanok disszeminációját.

• Tankocka módszertani csomagok használatát meg-
alapozó és elmélyítő képzésen, és a hozzá kapcsolódó 

online gyakorlaton szintén minden bevont szakmai 
megvalósító részt vesz

• Vállalja, hogy az intézményi honlapon olvasható Digi-
tális Fejlesztési Terv digitális módszertani elemei be-
építésre kerülnek az általános iskola Pedagógiai Prog-
ramjába.

• Elvégzi az intézmény honlapjának WCAG 2.0 AA7 
szintű akadálymentesítését, amely a projekt megvaló-
sítása során kötelező szemléletformáló kampányt, mint 
közösségi felület segíti.

• A projekt két utolsó tanévében a választott tantárgy ok-
tatása, a választott évfolyamokon és osztályokban elő-
írt éves össz óraszám legalább 40%-ában digitálisan 
támogatva fog történni

•  A projekt során két alkalommal elvégzi a pedagógiai 
módszertani csomagok kötelező beválás-vizsgálatát

• A projekt során 2 alkalommal nyílt napot tart a szem-
léletformáló kampány keretein belül

• A résztvevő szakmai megvalósítókat, illetve az intéz-
mény digitális módszertani fejlesztését az utolsó két 
tanév teljes időtartama (20 hónap) alatt az Országos 
Szakértői Névjegyzéken szereplő szakértők felkérésé-
vel mentoráljuk

• A projekt során 2 db workshop-ot szervez a digitális 
pedagógiai módszertan eredményeinek adoptálására, 
disszeminációjára

• A bevont szakmai megvalósítók összesen 300 db di-
gitális óravázlatot töltenek fel a Nemzeti Köznevelési 
Portál oldalára

• Intézményi szinten biztosítja a rendszergazdai szolgál-
tatást
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ELHUNYTAK Név: Lakcím: Halálozás napja: Életkor:
Koncz István Nagykáta, Kisfaludy u. 25. 2018. 11. 21. 63 év
Farkas László Budapest, Bolgárkerék u. 1. 2018. 11. 12. 98 év
Bőti Lászlóné Udvari Etelka Nagykáta, Petőfi S. u. 25. 2018. 11. 22. 90 év
Virágh Gyula Nagykáta, Jókai u. 13. 2018. 11. 23. 83 év
Szabó Balázs Nagykáta, Damjanich u. 26. 2018. 11. 29. 80 év
Halászné Szűcs Ágnes Szűcs Ágnes Nagykáta, Mátyás király u. 47. 2018. 11. 26. 52 év
Dósa Gézáné Krajcz Rozália Jászárokszállás, Munkácsy M. u. 15. 2018. 11. 30. 78 év
Velkei Rozália Velkei Rozália Nagykáta, Hosszú u. 30. 2018. 12. 02. 85 év
Rafael Lászlóné Rafael Mária Nagykáta, Mátyás király u. 39. 2018. 12. 03. 66 év
Koncz Istvánné Pecsérke Erzsébet Nagykáta, Ond u. 20. 2018. 12. 04. 85 év
Lengyel Pál Nagykáta Virág köz 6. 2018. 12. 05. 84 év
Palásti Györgyné Fábián Erzsébet Nagykáta, Bajcsy-Zs. u. 59. 2018. 12. 15. 73 év
Urbán Balázs Nagykáta, Jászberényi u. 85. 2018. 12. 25. 79 év
Csikós Imréné Szénási Ilona Eleonóra Nagykáta, István király u. 70/A 2018. 12. 30. 85 év
Szűcs István János Nagykáta, Deák F. u. 24. 2018. 12. 29. 67 év
Ébner Sándorné Polgár Irén Nagykáta, István király u. 155. 2018. 12. 22. 76 év
Sajó Imréné Konstyánszky Erzsébet Nagykáta, Felsőegreskáta 4. 2018. 12. 31. 86 év
Fodor Károlyné Kodó Margit Nagykáta, Virág köz 13. 2018. 12. 30. 89 év
Vonnák Lászlóné Szabó Ilona Nagykáta, Hosszú u. 26/A 2018. 12. 31. 81 év
Dudás Károly Nagykáta, Csalogány u. 2. 2018. 12. 26. 92 év
Darnyik Lászlóné Palkó Rozália Nagykáta, Perczel M. u. 17. 2019. 01. 03. 65 év
Mátrai Mihályné Kővári Ilona Nagykáta, Árpád köz 3/1 2019. 01. 03. 80 év
Hegedűs Ferencné Balogh Emma Julianna Nagykáta, Wass Albert u. 2. 2019. 01. 04. 86 év
Molnár József Nagykáta, Harang u. 15. 2019. 01. 05. 80 év
Lendvai László Nagykáta, Erekköz 39. 2019. 01. 05. 82 év
Kovács Gábor József Nagykáta, Tüzelő u. 11. 2019. 01. 02. 71 év
Szikra-Tóth Józsefné Kovács Anikó Nagykáta, Vígh u. 31. 2019. 01.08. 53 év
Lengyel Sándorné Rácz Zsuzsanna Nagykáta, Kázmér u. 47. 2018. 12. 31. 66 év
Rimóczi Lajosné Pap Mária Tápiószentmárton, Kiss J. u. 24. 2019. 01. 14. 82 év
Szalai János Nagykáta, Batthyány u. 17. 2019. 01. 09. 41 év
Barad Sándor Nagykáta, Vágóhíd u. 9. 2019. 01. 19. 54 év
Fülöp Istvánné Kis Ágnes Nagykáta, Balaton u. 3. 2019. 01. 18. 89 év
Magnucz János Nagykáta, Rezeda u. 10 2019. 01. 21. 74 év

Szül.dátum Viselt név Anyja neve
2018.11.13. Kanalas István Rafael Jennifer 
2018.11.16. Hallai Kornél Kántor Renáta 
2018.11.22. Kardos Szonja Melinda Varga Melinda 
2018.11.26. Rafael Kimberli Rafael Gyöngyi 
2018.12.01. Sütő Angelina Sütő Klaudia Julianna 
2018.12.01. Mészáros Benett Mészáros Bernadett 
2018.12.04. Rafael János Rafael Anikó Dzsenifer 
2018.12.05. Megyes Barnabás Marosi Ágnes 

Szül.dátum Viselt név Anyja neve

2018.12.10. Palovecz Nolen Benett Varga Zita 
2018.12.11. Rafael Klarissza Sárközi Kasszandra Mária 
2018.12.21. Kanyó Inez Bernadett Sápi Bernadett 
2018.12.21. Rafael Efraim Noel Rafael Mónika 
2018.12.23. Boronyák Kornél Alex Durai Margit 
2019.01.02. Zsóri Beáta Sipos Beáta 
2019.01.04. Czakó Flóra Kovács Lilla 

SZÜLETÉSEK

HÁZASSÁGOT KÖTÖTTEK

Édelmajer Anikó (Tápiószele) és Török Ignác Kristóf (Nagykáta) 2018.12.08. Csikós Anna (Nagykáta) és Csikós Krisztián Sándor (Nagykáta) 2019.01.11.

Nagykátai Híradó – Nagykáta Város Önkormányzatának lapja
Alapító neve: Nagykáta Város Önkormányzata · Kiadó székhelye: 2760 Nagykáta, Dózsa György út 2.
Kiadásért felelős személy neve: Szalainé Apró Mária · Szerkesztésért felelős személy neve: Kiss Sándor
Honlap: www.nagykata.hu · Írjon nekünk: ujsag@nagykata.hu · Eng. szám: ISSN 1789-4107
Nyomdai előkészítés: Ali Attila, Katona Krisztián, Nyomdai munkák: Tápió Nyomda Kft. +36 20/982-1180, 30/397-3559
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TISZTELT OLVASÓINK!

December havi rejtvényünk helyes 
megfejtése a következő volt:

„A meglepetés ereje 
legyen veled ma este”

A Czakó-Horváth Nóra képviselő  
által felajánlott 

ajándékcsomagot 

Dérné Záboji Emőke nyerte! 

Gratulálunk!

Február havi feladványunk 
megfejtésének beküldési határideje: 

2019. február 25.

A megfejtéseket az  
ujsag@nagykata.hu  

címre várjuk!

A helyes megfejtők között  
egy 5000 Ft-os ajándékcsomagot 

sorsolunk ki, melyet  
Molnár István képviselő  

ajánlott fel!
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KÖSZÖNETNYILVÁNÍTÁS
Hálás szívvel mondunk köszönetet  

mindazoknak, akik  
VONNÁK LÁSZLÓNÉ  

temetésén részt vettek, sírjára virágot, koszorút 
helyeztek és a család gyászában osztoztak.

Ezúton szeretnénk megköszönni 
 dr. Szelepcsényi János háziorvosnak és 

asszisztensének, Ibolyának az éveken át tartó  
segítő támogatásukat.

Gyászoló család

KÖSZÖNETNYILVÁNÍTÁS
Köszönetet mondunk  mindazoknak a rokonoknak, szomszédoknak, barátoknak, ismerősöknek, akik  

LENDVAI LÁSZLÓ temetésén részt vettek, sírjára virágot, koszorút helyeztek, gyászunkban osztoztak.
A gyászoló család

KÖSZÖNETNYILVÁNÍTÁS
Szeretném megköszönni mindazoknak,  

akik szeretett férjem
SZABÓ BALÁZS

temetésén részt vettek, sírjára koszorút,  
virágot helyeztek el.

Szeretném megköszönni  
dr. Hérincs István háziorvosunknak és  

Majorosné Katika asszisztensnek  
az évtizedeken át tartó segítő munkájukat.

Gyászoló család
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